
Jaume Guardiola reclama el TAV a lÕaeropor t giron�

El president del Cercle dÕEconomia, Jaume Guardiola, protagonista ahir del XV Debat dÕEconomia a Aiguablava,

es va mostrar favorable a la connexi� amb tren dÕalta velocitat (TAV) de lÕaeropor t de Girona-Costa Brava, a m�s

del de Reus, amb Barcelona, sense descar tar la conveni�ncia dÕampliar el del Prat amb la vista posada a ampliar

lÕofer ta de vols intercontinentals des de Barcelona i reorganitzar tot el model. Guardiola, que presideix lÕentitat

des de lÕany passat despr�s del seu pas com a conseller delegat del Banc Sabadell, va repassar la situaci�

econ�mica interior i global, amb una lectura relativament optimista: ÒEls mercats estan contentsÓ, en el millor inici

dÕany dels �ltims exercicis malgrat les incer teses de la guerra a Ucra�na, i va destacar que la inf laci� sÕest�

contenint, un fet que podria frenar i f ins i tot afavorir una normalitzaci� dels tipus dÕinter�s a mitj� termini. Tot i

aix�, va augurar que els bancs centrals hauran dÕassumir taxes dÕinf laci� superiors al 2% f ins ara considerat

ideal. La confer�ncia i el dinar posterior, promoguts per la Cambra de Comer� de Palam�s i lÕAjuntament de

Begur, van aplegar una vuitantena de persones.
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